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محمدیان: اسنایدر را حساب شده شکست دادم

محمدحسین محمدیان بعد از کسب مدال طلای وزن 97 کیلوگرم جام پلیکونه ایتالیا اظهار داشت: »خدا را شکر می کنم که با 

دعای خیر مردم در این رقابت های رنکینگی اول شدم. در این مسابقات به این دلیل که طبق سیستم رنکینگ اتحادیه جهانی 

بود کشتی گیران خوبی در 97 کیلوگرم به ایتالیا آمده بودند. کشتی گیران خوبی از آمریکا، اوکراین و دیگر کشورها در این رقابت ها 

حضور داشتند که خدا را شکر با پشت سر گذاشتن پنج کشتی خوب، کارم را به اتمام رساندم.«  این کشتی گیر مازندرانی در مورد 

شکست دادن حریف شاخص آمریکایی با ضربه فنی نیز گفت: »در مورد این حریف صحبت کرده بودیم و روی کشتی های اسنایدر 

با غلامرضا محمدی و عباس حاج کناری کار کرده بودیم که توانستم با یک مبارزه حساب شده این کشتی گیر خوب آمریکایی 

را شکست دهم.«  همچنین امیرحسین زارع که او هم در وزن 125 کیلوگرم به مدال طلا رسید، گفت: »خدا را شکر می کنم که 

در روز تولدم توانستم در آزمونی که خدا در آستانه 20 سالگی پیش رویم قرار داده بود مدال طلا بگیرم. کشتی های سختی بود، 

محبت خدا شامل حالم شد و توانستم در ایتالیا کشتی خوبی بگیرم. هنوز هیچ چیز تمام نشده و تا المپیک راه درازی باقی مانده 

و امیدوارم اول ملی پوش ایران و بعد کسب سهمیه در این وزن و در المپیک بهترین مدال را برای کشورمان به دست بیاورم.« 

عبادی پور: صعود به المپیک برایمان آسان نبود

میلاد عبادی پور پس از صعود تیم ملی والیبال ایران به رقابت های المپیک 2020 توکیو از کاروان والیبال ایران جدا شده و به 

تیم باشگاهی اش در لهستان پیوست. دریافت کننده ایرانی تیم اسکرابلچاتوف درمورد صعود تیم ملی والیبال به المپیک اظهار 

داشت: »بدون درنظر گرفتن رشته های ورزشی، قطعا برای هر ورزشکاری بزرگ ترین رویا صعود به المپیک است. این صعود برای 

ما آسان نبود؛ مخصوصا در مرحله نیمه نهایی مقابل کره جنوبی کارمان سخت شد. درست است که ما در المپیک 2016 ریو هم 

حضور داشتیم، اما می خواستیم این رویا را تکرار کنیم.«  وی درمورد پرواز 18 ساعته از چین به لهستان و حضور در دیدار مقابل 

اولیشتن، گفت: »خسته هستم اما حضور در تیم اسکرا و بازی برای این تیم برایم لذت بخش است. این یک احساس شگفت انگیز 

است و برای درک این حس، شما باید جای من باشید.« دریافت کننده ایرانی تیم والیبال اسکرابلچاتوف در پاسخ به این سوال 

که آیا از نظر جســـمی مشـــکلی برای حضور در رقابت های پلاس لیگا دارد یا خیر، تصریح کرد: »والیبال زندگی و کار ماست که 

خودمان آن را انتخاب کرده ایم. بدون شک فشار زیادی به ما وارد خواهد شد، چون مسابقات ملی و باشگاهی زیادی داریم که 

باید در آنها حاضر باشیم. از طرفی برای ما یک رویاست که بتوانیم در چنین سطحی بازی کنیم.« 

  گفت وگو

رویارویی منچستریونایتد و لیورپول سال هاست به عنوان یکی 

از مهم ترین دربی های فوتبال جهان مطرح است و این دو تیم 

در طول این مدت جدال های جذاب و پرحاشـــیه ای را تجربه 

کرده اند. با وجود اینکه هر دو تیم در یک شـــهر حضور ندارند، 

اما دربی شمال غرب انگلیس بیش از اینکه حاصل دشمنی دو 

باشگاه باشد از رقابت دو شهر در دوران انقلاب صنعتی در اروپا 

نشات می گیرد. این دشمنی از همان نخستین دیدار دو تیم در 

28 آوریل سال 1894 که با برتری 2 بر صفر لیورپولی ها خاتمه 

یافت، وارد زمین چمن فوتبال شد و تاکنون و با گذشت بیش از 

125 سال هنوز هم با همان شدت و شاید حتی بیشتر ادامه دارد. 

رکوردهای قرمزها

امشـــب پـــر افتخارتریـــن تیم هـــای فوتبـــال جزیـــره برای 

دویست وچهارمین بار رودرروی هم قرار می گیرند. اگر چه یونایتد 

در طول این دیدارها آمار بهتری نسبت به رقیب داشته و با 80 

برد و 66 شکســـت از حریف خود پیش افتاده است، اما شرایط 

مسابقه امشب کاملا به سود بندرنشینان است. لیورپول در فصلی 

که یکی از رویایی ترین فصول تاریخ این باشگاه است مقتدرانه 

حریفان را یکی پس از دیگری از پیش رو بر می دارد و از 21 بازی 

قبلی خود در لیگ 20برد و تنها یک تساوی داشته است. نکته 

جالب ماجرا اینکه تنها تساوی شاگردان کلوپ برابر همین یونایتد 

رقم خورده و شیاطین سرخ تنها تیمی هستند که توانسته اند در 

این فصل لیگ برتر از لیورپول امتیاز بگیرند. لیورپول حالا 14 

امتیاز با نزدیک ترین تعقیب کننده اش در صدر جدول فاصله دارد 

و هواداران این تیم تقریبا مطمئن هســـتند که پس از 30 سال 

حسرت می توانند لذت قهرمانی در لیگ را بچشند. 

اگر چه لیورپول رکورد بهترین شروع در تاریخ پنج لیگ معتبر 

اروپایی را به خود اختصاص داده، اما یونایتد در دیدار امشـــب 

می تواند مانع از ثبت یک رکورد دیگر شود که البته دو بار دیگر 

نیز این کار را انجام داده اســـت. لیورپول در 38 بازی اخیرش 

شکست ناپذیر بوده و این سومین رکورد برتر تاریخ لیگ جزیره 

اســـت. جالب اینکه هر دو رکورد برتر توســـط منچستریونایتد 

متوقف شـــد، یک بار در ســـال 2004 و پس از 49 بازی بدون 

شکست آرسنال و یک سال بعد از آن مقابل چلسی که 40 بازی 

بدون شکست داشت. 

شاگردان اوله گنار سولشر در این فصل برابر 6 تیم مطرح لیگ 

نتایج خوبی گرفته اند و برای این دیدار نیز امید زیادی به موفقیت 

دارند، اما امتیاز گرفتن از لیورپول آن هم در آنفیلد بسیار سخت تر 

از تمامی دیدارهای این فصل یونایتد خواهد بود. 

طعنه کلوپ به یونایتد

نگرانی اصلی سولشـــر برای این دیـــدار مصدومیت مارکوس 

رشـــفورد، مهاجم تاثیرگذار این تیم است که به گفته سرمربی 

یونایتد هنوز مشخص نیست که آیا به این دیدار می رسد یا خیر. 

البته رســـانه های هوادار لیورپول معتقدند که این بازی روانی 

سرمربی حریف است و مهاجم ملی پوش انگلیسی مشکلی برای 

حضور در این مسابقه ندارد. 

یورگن کلوپ نیز در اظهارنظری جالب معتقد است منچستریونایتد 

بـــا توجه به بازیکنان خوبی که در اختیار دارد می تواند نمایش 

بهتری داشته باشد و شیوه بازی این تیم برایش عجیب است: 

»اینکه شما تیمی مستعد مانند منچستریونایتد را داشته باشید 

و با این روش بازی کنید برای من عجیب اســـت. دوست ندارم 

بگویم که آنها همیشه برابر ما دفاع کرده اند اما واقعیت این است 

که در دیدارهای اخیر اوضاع این گونه بوده اســـت. این اتفاق 

هفته گذشـــته و در دیدار ما برابر تاتنهام نیز رخ داد. آنها فقط 

دنبال ضدحملات نبودند، اما برنامه اصلی شان همین بود. ما 

تا دقیقه 70 آن دیدار 80 درصد مالکیت توپ را داشتیم که در 

چنین دیدارهایی چندان طبیعی نیست.«

سرمربی آلمانی همچنین درباره بازی امشب تیمش می گوید: 

»به خوبی می دانیم که این مســـابقه چقدر برای هواداران مان 

مهم است. یک بازی خاص و ویژه. ما نه فقط چنین دیدارهایی، 

بلکه همه بازی هایمـــان را به خاطر هواداران انجام می دهیم. 

هر دو باشگاه دشمن قدیمی هم هستند و همان طور که قبلا 

هم گفته ام با این تیم می خواهیم تاریخ خودمان را بنویسیم.« 

خبر خوب کلوپ برای هواداران تیمش پایان دوران مصدومیت 

جوئل ماتیپ و فابینیو اســـت که برای این دیدار آماده هستند. 

با این حال دژان لاورن، نبی کیتا، جیمز میلنر و ناتانیل کلاین 

همچنان آسیب دیده هستند. 

در ترکیب منچستریونایتد نیز پل پوگبا، اسکات مک تومینی و 

احتمالا لوک شـــاو غایبان بزرگ تیم هستند که در کنار اریک 

بایی و تیموتی فوســـو منسا که مدت ها از میادین دورند به این 

مسابقه نمی رسند. سولشر در نقل و انتقالات ژانویه به شدت به 

دنبال خرید یک هافبک طراح برای تیمش است و البته اشلی 

یانگ، کاپیتان تیمش را نیز به اینترمیلان فروخت. 

یکی از تیم های همیشه مدعی دانشگاه آزاد اسلامی در 

رقابت های ورزشی کشور، واترپلویست های این باشگاه هستند 

که در ادوار گذشته لیگ برتر واترپلو یکی از تیم های مدعی به 

شمار می روند.  این تیم در رقابت های فصل جاری هم موفق 

شدند در مرحله گروهی به عنوان تیم دوم جایگاه خود را در جدول 

مسجل کنند و حالا در مرحله نهایی و برای رسیدن به جمع 4 

تیم برتر رقابت ها باید به مصاف رعد پدافند بروند تا در صورت 

پیروزی یکی از تیم های مدعی برای کسب عنوان قهرمانی این 

رقابت ها باشند.  در این خصوص روز گذشته فرصتی دست داد 

تا برای دقایقی با علیرضا شهیدی پور، سرمربی واترپلو دانشگاه 

آزاد همکلام شویم و شرایط این تیم را در آستانه بازی های حساس 

نهایی بررسی کنیم. ماحصل این گفت وگو را در ادامه می خوانید.

از دور آخر مرحله گروهی بگویید. بالاخره به عنوان تیم 
دوم به مرحله نهایی رسیدید؟

ما درنهایت با تلاش تمامی بازیکنان و کادرفنی موفق شدیم 

که جایگاه دومی جدول را در گروه خودمان کسب کنیم و برای 

رقابت های نهایی خودمان را آماده کنیم. ما در این بازی حریف 

سرسختی به نام پرسپولیس را پیش رو داشتیم که با توجه به 

اینکه سال اول حضور خود را در لیگ رقم می زد، تیمی ناشناخته 

برای ما بود. آنها از بازیکنان خوب و ملی پوش بهره می بردند و 

درنهایت با اینکه در بازی آخر مقابل این تیم در چند گیم توانستیم 

پایاپای رقابت کنیم، بازی را واگذار کردیم و نکته مثبتی که وجود 

دارد این است که در صورت پیروزی در بازی های آتی تا فینال 

این رقابت ها با پرسپولیس مواجه نمی شویم و این کار ما را برای 

حضور در فینال تا حدودی راحت تر می کند. 

در هر 4 بازی که با پرسپولیس برگزار کردید دچار مشکل 
بودید. این به خاطر ناشناخته بودن پرسپولیس بود یا اینکه 

آنها تیم قدرتمندتری در اختیار دارند؟
ما در چهار دوره ای که مقابل پرسپولیس صف آرایی کردیم صاحب 

3 شکست و یک تساوی شدیم. آنها تیم قدرتمندی هستند و از 

نفرات برجسته ای سود می برند و با توجه به هزینه ای که کرده اند، 

خودشان را به عنوان یکی از مدعیان قهرمانی معرفی کرده اند، 

اما در هر صورت تیم دانشگاه آزاد اسلامی هم یکی از تیم های 

ریشه دار و قدیمی واترپلوی کشور است و یکی از مدعیان به شمار 

می رویم و تلاش می کنیم تا عنوان قهرمانی را از آن خود کنیم. 

برای رسیدن به جمع 4 تیم برتر باید تیم رعد پدافند را از 
پیش رو بردارید. این بازی را چطور می بینید؟

این تیم هم از تیم های خوب و قدرتمند رقابت ها به شمار می رود 

و همین که در این مرحله حضور دارند نشان می دهد که حرف 

برای گفتن دارند، اما هدف ما حضور در جمع چهار تیم است 

و برای رسیدن به این مهم چاره ای جز شکست دادن تیم رعد 

پدافند نداریم. 

فکر می کنید بعد از این مرحله با چه تیمی روبه رو شوید؟
در صورتی که ما از این مرحله سربلند خارج شویم به احتمال 

خیلی زیاد باید با تیم نفت و گاز امیدیه دیدار کنیم که این 

تیم هم متشکل از بازیکنان خوب و شناخته شده ای است که 

جزء ملی پوشان سابق به شمار می روند و به نوعی می خواهند 

خودشان را ثابت کنند و نشان بدهند هنوز هم در شرایط آرمانی 

قرار دارند و این موضوع می تواند کار ما را سخت تر کند. البته 

ما هم نفرات ملی پوش زیادی داریم و باید این بازی ها را ببریم 

و به فینال برسیم. 

اگر در فینال با پرسپولیس مواجه شوید فکر می کنید 
بتوانید پیروز بازی شوید و عنوان قهرمانی را کسب کنید؟
ما در این چهار بازی که مقابل پرسپولیس انجام دادیم توانسته ایم 

شناخت خوبی از این تیم کسب کنیم و آنالیز ما از این تیم 

تکمیل شده است. با توجه به اینکه این دیدار تک بازی است و 

دیگر بازی برگشتی ندارد، ممکن است نتیجه دور از ذهنی رقم 

بخورد و پیروزی دانشگاه آزاد اسلامی در آن بازی چندان دور از 

دسترس نیست. البته ما باید بازی به بازی جلو برویم و هدف اول 

ما در بازی های پیش رو پیروزی مقابل رعد پدافند و حضور در 

جمع چهار تیم است. 

واترپلوی دانشگاه آزاد از لحاظ مالی با مشکل مواجه نیست؟
خیر. خدا را شکر تمام پرداختی ها انجام شده و هیچ مشکلی 

برای بازی های آینده نداریم و حمایت ها از سوی دانشگاه آزاد 

اسلامی به خوبی صورت می گیرد. 

نگاهیبهرویاروییامشبلیورپولومنچستریونایتد

جدالی فراتر  از فوتبال

سرمربیواترپلویتیمدانشگاهآزاداسلامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

شهیدی پور: بردن پرسپولیس در فینال دور از دسترس نیست

منهای فوتبال

فوتبال جهان

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

آرش محمدی
  روزنامه نگار

انتقال فرناندز به یونایتد در ابهام

شبکه »اسکای اسپورتس« جمعه شب خبر داد انتقال برونو فرناندز به منچستریونایتد به 

مراحل پایانی خود نزدیک شده و این هافبک پرتغالی به زودی راهی اولدترافورد خواهد 

شد. نشریه »سان« اما اکنون خبر می دهد که انتقال فرناندز به جمع شیاطین 

سرخ به بن بست خورده چراکه مدیران دو باشگاه منچستریونایتد و 

اسپورتینگ لیسبون بر سر بندهای پاداش اختلاف نظر دارند. 

یونایتد پیشنهادی 34 میلیون پوندی به علاوه 25/5 میلیون پوند 

پاداش  درنظر گرفته شده را به طرف پرتغالی برای جذب برونو 

داده است، اما اسپورتینگ بر این باور است که تمامی بندهای 

پیشنهادی قابل دست یابی نیست. بخشی از بندهای 

پیشنهاد شده این است که اگر یونایتد فاتح لیگ برتر و 

لیگ قهرمانان شود، قابلیت فعال شدن دارد. یکی دیگر 

از این بندها نیز این است که اگر این هافبک پرتغالی 

جایزه توپ طلا را به دست بیاورد، پاداش خواهد گرفت. 

فدرر: برای اپن استرالیا آماده نیستم

راجـر فـدرر در نشسـت خبـری پیـش از آغـاز اپـن اسـترالیا حاضـر شـد و اعـلام کـرد 

انتظارش از این دوره خیلی کم اسـت. تنیسـور سوئیسـی گفت: »باید خیلی زود خود 

را آمـاده می کـردم. تمرینـات خـوب پیـش رفتـه اسـت، امـا هنـوز بـرای انجـام مسـابقه 

آماده نیسـتم.«  مرد شـماره سـه جهان درباره حریفش، اسـتیو جانسن در 

دور نخسـت گفـت: »زمانـی کـه برابـر حریفـی بازی می کنید کـه در طول 

هفتـه بازی هـای زیادی انجام داده اسـت شـرایط فریب دهنده 

می شـود. جانسـن آمـاده رقابـت بـا مـن اسـت.«  دارنـده 6 

قهرمانـی در اپـن اسـترالیا کـه سـال گذشـته در دور چهـارم 

توسط استفانوس سیتسیپاس شکست خورد نگران وضعیت 

هوای ملبورن نیسـت. آتش سـوزی های گسـترده در این کشور 

موجـب اختـلال در رقابت هـای پلـی آف شـد اما فـدرر می گوید: 

»مـن نگـران مردمـی هسـتم که بـا آتش مبـارزه می کنند. مـا می توانیم 

تمـام روز را در خانـه بمانیـم و تنهـا بـرای بـازی کـردن به بیـرون برویم.« 

یووه و بارسا به دنبال جابه جایی بازیکن

براساس گزارش نشریه اسپانیایی »آ اسِ«، دو باشگاه یوونتوس و بارسلونا در حال 

مذاکره برای معاوضه فدریکو برناردسکی و ایوان راکیتیچ هستند. یوونتوس قصد 

دارد خط میانی اش را تقویت کند، به همین منظور راکیتیچ را زیرنظر گرفته است، 

بازیکنی که این فصل جایگاه ثابتی در ترکیب آبی و اناری ها نداشته 

است. دو باشگاه پیش از این برسر انتقال این دو بازیکن در تابستان 

بحث کرده بودند، اما ارنستو والورده، سرمربی وقت کاتالان ها با این 

انتقال مخالفت کرد ولی حالا با روی کار آمدن کیکه ستیِن 

این احتمال وجود دارد که این انتقال عملی شود. برناردسکی 

25 ساله که قابلیت بازی در دو پست هافبک نفوذی و بال را 

دارد، تا ژانویه 2022 با یوونتوس قرارداد دارد. راکیتیچ 31 

ساله هم که پیش از این بحث پیوستنش به تیم هایی چون 

اینتر و پاری سن ژرمن مطرح بود، قراردادش در پایان فصل 

آینده به پایان می رسد. 

شکست نزدیک ملی پوشان هندبال برابر بحرین
تیـم ملـی هندبـال ایـران دیـروز در دومیـن مسـابقه خـود در رقابت هـای 

قهرمانـی آسـیا و انتخابـی جهـان که به میزبانی بحریـن در حال برگزاری 

اسـت، بـه مصـاف میزبـان رفـت. ایـن مسـابقه درنهایـت بـا نتیجـه 22 بر 

20 بـه سـود بحریـن خاتمـه پیدا کرد. شـاگردان عیلرضا حبیبی در نیمه 

نخسـت هـم عملکـرد خوبـی داشـتند، امـا بـا نتیجـه 14 بـر 11 مغلـوب 

حریف خود شـدند. تیم ملی بحرین سـه ماه قبل در رقابت های انتخابی 

المپیک 2020 ایران را شکسـت داد و درنهایت توانسـت جواز حضور در 

المپیـک را هـم کسـب کنـد. ملی پوشـان هندبال ایران در بازی نخسـت 

خـود در رقابت هـای قهرمانـی آسـیا موفـق شـدند نیوزیلنـد را شکسـت 

دهند. گفتنی اسـت، چهار تیم برتر این دوره از مسـابقات به رقابت های 

جهانـی راه پیـدا می کنند. 

محرومیت 8 ورزشکار دوپینگی
ستاد ملی مبارزه با دوپینگ)ایران نادو(، اسامی هشت ورزشکار دوپینگی 

را که تمام مراحل مدیریت نتایج آنها در این ســـتاد سپری شده و احکام 

قطعی آنها به تایید آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ)وادا( رسیده است، 

اعلام کرد پروسه قانونی بررسی پرونده این ورزشکاران انجام شده و احکام 

قطعی محرومیت آنها صادر شـــده است. اسامی این ورزشکاران به این 

شرح است: »مجید عســـگری از وزنه برداری)2 سال(، سپهر دعوتی از 

شنا)4 سال(، مجید بهروزبرشنه از فوتبال)4 سال(، ساسان صادقی از 

هندبال)4 سال(، پوریا عصمت از تیراندازی)4 سال(، ابوالقاسم عروجی 

از فوتسال)4 سال(، حســـن آریان نژاد از کشتی)4 سال( و سیدفردین 

فلاح شمسی از وزنه برداری)4 سال(.« 

تجلیل فدراسیون جهانی کاراته از گنج زاده
طبق اعلام فدراســـیون جهانـــی کاراته، در پایان دومیـــن روز از لیگ 

برتر کاراتـــه وان پاریس که جمعه هفته جاری آغاز می شـــود، از نفرات 

برتـــر)GrandWinners( لیگ های برتر کاراته وان ســـال 2019 طی 

مراسمی تجلیل به عمل می آید و جوایزی به برندگان تعلق خواهد گرفت. 

بر این اســـاس در هفت مرحله لیگ برتر کاراته وان سال 2019، ساندار 

ســـانچز از اسپانیا، سراپ اوزچلیک از ترکیه، آنجلیکا ترولوگا از اوکراین، 

یین ژیواویان از چین، ایرنا زارتســـکا از آذربایجان، آیومی یوکوزا از ژاپن، 

ریو کیانو از ژاپن، دارخان اســـدیلوف از قزاقستان، استیون داکوستا از 

فرانسه، رافائل آقایف از آذربایجان، اوگور آکتاش از ترکیه و سجاد گنج زاده 

از ایران 12 کاراته کای برتری هســـتند که از آنها تجلیل می شود. سجاد 

گنج زاده کاراته کای شایسته کشورمان موفق شده در لیگ برتر مراکش، 

چین و اســـپانیا بر سکوی قهرمانی بایستد. برنده های »گرند وینر« باید 

لباس کاراته با گلدوزی طلایی در طول تمام لیگ های کاراته وان ســـال 

 A2020 بر تن کنند. گنج زاده کمتر از یک هفته پیش در لیگ ســـری

شـــیلی نیز مدال طلا کسب کرد و شروع خوبی در سال 2020 داشت. 

مراســـم تجلیل از برترین ها این شاخه ورزشی از ساعت 19:30 الی 20 

به وقت محلی برگزار می شود. 

پلاتینی: فیفا مثل مافیا مرا حذف کرد
میشل پلاتینی که روزهای پس از پایان محرومیت چهار ساله اش را سپری 

می کند، اظهار داشت: »فیفا و CAS مثل مافیا عمل می کنند و هر کاری 

دل شان بخواهد، انجام می دهند. هیچ کسی کارشان را زیر نظر ندارد. آنها 

با همراهی هم می توانند تصمیم به حذف هر کسی از فوتبال بگیرند. در 

همین راستا نیز مرا از فوتبال حذف کردند. هر کاری هم کردند تا من رئیس 

فیفا نشوم. وکلای فیفا، یوفا و CAS یک گروه و خانواده مشترکی هستند 

که در بخش کوچکی از سوئیس سکونت دارند. با هم ملاقات می کنند و 

درباره مسائلی تصمیم می گیرند. آنها از قدرت کافی برای حذف افراد از 

فوتبال برخوردار هستند. به آنها تبریک می گویم که نگذاشتند من رئیس 

فیفا شوم.«  رئیس پیشین اتحادیه فوتبال اروپا درباره سیستم کمک داور 

ویدئویی)VAR( که توسط اینفانتینو وارد فوتبال جهان شد، گفت: »هرگز 

آن را به این شکل وارد فوتبال نمی کردم. این سیستم داوران را به تمسخر 

گرفته است و هیجان را از فوتبال دور می کند. مشکلی را حذف نمی کند 

و آن را به جای دیگری هدایت خواهد کرد. هدایت VAR در فوتبال به این 

معناست که داوران به اندازه کافی خوب نیستند. به توانمندی های آنها 

ایمان نداریم. چرا ما اشتباه یک مهاجم یا دروازه بان را می پذیریم، اما حاضر 

نیستیم اشتباه داوران را بپذیریم؟« 

گواردیولا: اخراجم نکنند در سیتی می مانم
پپ گواردیولا، سرمربی منچسترسیتی که در ابتدای فصل از یوونتوس پیشنهاد 

داشت گفت: »بارها گفتم و بار دیگر تاکید می کنم در صورتی که باشگاه من را 

اخراج نکند، فصل بعد هم در تیم سیتی خواهم بود. در مربیگری روزهای تلخ 

و شیرین زیادی است و یک مربی نمی تواند در همه رویدادها و رقابت ها به برد و 

قهرمانی برسد. به هر حال ما در این فصل هم تمام تلاش خود را به کار خواهیم 

بست تا جایی که ممکن است برنده شویم. حضور در منچسترسیتی بهترین 

تصمیمی بود که من گرفتم. حضور در سیتی فوق العاده است و تجربه باور 

نکردنی برای من دارد. در سیتی همه ارتباط خوبی با هم دارند. در فصل اول 

هم که قهرمان نشدیم، هیات مدیره حمایت خیلی خوبی از من کرد. در دو فصل 

اخیر کاری که ما در سیتی کردیم فوق العاده کم نظیر بوده است. واقعا بهترین 

تصمیم برای من بود که هدایت سیتی را برعهده بگیرم.« 

پیشنهاد پاریسی ها برای هافبک آژاکس
باشگاه پاری سن ژرمن نظرش معطوف به جذب حکیم زیاش از آژاکس شده است 

و به این منظور تماس هایی هم از جانب این باشگاه با مدیر برنامه های این هافبک 

26 ساله گرفته شده است. طرفین اگر به توافقی با یکدیگر برسند، ممکن است 

این انتقال شکل عملی به خود بگیرد. این هافبک مراکشی که مورد توجه دو 

باشگاه تاتنهام و بایرن مونیخ هم قرار دارد، تا پایان ماه ژوئن 2022 تحت  قرارداد 

آژاکس است. او که از سال 2016 در این تیم هلندی بازی می کند، تاکنون در 

157 بازی به میدان رفته و 47 گل هم به ثمر رسانده است. 


